

2010年第三季度报告

湖南天一科技股份有限公司

81 重要提示
1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

82 公司基本情况
2.1 主要会计数据及财务指标

Table with financial data for Tianyi Technology Co., Ltd. including total assets, revenue, and profit for Q3 2010 and YTD.

2.2 报告期末股东总数及前十名无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 shareholders of Tianyi Technology Co., Ltd. as of the end of the reporting period.

83 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因

Text describing the reasons for significant changes in financial statements and indicators for Tianyi Technology Co., Ltd.

2010年第三季度报告

岳阳恒立冷气设备股份有限公司

81 重要提示
1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

82 公司基本情况
2.1 主要会计数据及财务指标

Table with financial data for Yueyang Hengli Cold Equipment Co., Ltd. including total assets, revenue, and profit for Q3 2010 and YTD.

2.2 报告期末股东总数及前十名无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 shareholders of Yueyang Hengli Cold Equipment Co., Ltd. as of the end of the reporting period.

83 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因

Text describing the reasons for significant changes in financial statements and indicators for Yueyang Hengli Cold Equipment Co., Ltd.

2010年第三季度报告

深圳市怡亚通供应链股份有限公司

81 重要提示
1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

82 公司基本情况
2.1 主要会计数据及财务指标

Table with financial data for Shenzhen Yitong Supply Chain Co., Ltd. including total assets, revenue, and profit for Q3 2010 and YTD.

2.2 报告期末股东总数及前十名无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 shareholders of Shenzhen Yitong Supply Chain Co., Ltd. as of the end of the reporting period.

83 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因

Text describing the reasons for significant changes in financial statements and indicators for Shenzhen Yitong Supply Chain Co., Ltd.

2010年第三季度报告

深圳市怡亚通供应链股份有限公司

81 重要提示
1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

82 公司基本情况
2.1 主要会计数据及财务指标

Table with financial data for Shenzhen Yitong Supply Chain Co., Ltd. including total assets, revenue, and profit for Q3 2010 and YTD.

2.2 报告期末股东总数及前十名无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 shareholders of Shenzhen Yitong Supply Chain Co., Ltd. as of the end of the reporting period.

83 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因

Text describing the reasons for significant changes in financial statements and indicators for Shenzhen Yitong Supply Chain Co., Ltd.

2010年第三季度报告

陕西省天然气股份有限公司

81 重要提示
1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

82 公司基本情况
2.1 主要会计数据及财务指标

Table with financial data for Shaanxi Natural Gas Co., Ltd. including total assets, revenue, and profit for Q3 2010 and YTD.

2.2 报告期末股东总数及前十名无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 shareholders of Shaanxi Natural Gas Co., Ltd. as of the end of the reporting period.

83 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因

Text describing the reasons for significant changes in financial statements and indicators for Shaanxi Natural Gas Co., Ltd.

2010年第三季度报告

陕西省天然气股份有限公司

81 重要提示
1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

82 公司基本情况
2.1 主要会计数据及财务指标

Table with financial data for Shaanxi Natural Gas Co., Ltd. including total assets, revenue, and profit for Q3 2010 and YTD.

2.2 报告期末股东总数及前十名无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 shareholders of Shaanxi Natural Gas Co., Ltd. as of the end of the reporting period.

83 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因

Text describing the reasons for significant changes in financial statements and indicators for Shaanxi Natural Gas Co., Ltd.

2010年第三季度报告

深圳市怡亚通供应链股份有限公司

81 重要提示
1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

82 公司基本情况
2.1 主要会计数据及财务指标

Table with financial data for Shenzhen Yitong Supply Chain Co., Ltd. including total assets, revenue, and profit for Q3 2010 and YTD.

2.2 报告期末股东总数及前十名无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 shareholders of Shenzhen Yitong Supply Chain Co., Ltd. as of the end of the reporting period.

83 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因

Text describing the reasons for significant changes in financial statements and indicators for Shenzhen Yitong Supply Chain Co., Ltd.

2010年第三季度报告

深圳市怡亚通供应链股份有限公司

81 重要提示
1.1 本公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证本报告所载资料不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏...

82 公司基本情况
2.1 主要会计数据及财务指标

Table with financial data for Shenzhen Yitong Supply Chain Co., Ltd. including total assets, revenue, and profit for Q3 2010 and YTD.

2.2 报告期末股东总数及前十名无限售条件股东持股情况表

Table showing the top 10 shareholders of Shenzhen Yitong Supply Chain Co., Ltd. as of the end of the reporting period.

83 重要事项
3.1 公司主要会计报表项目、财务指标大幅度变动的情况及原因

Text describing the reasons for significant changes in financial statements and indicators for Shenzhen Yitong Supply Chain Co., Ltd.

陕西省天然气股份有限公司第二届董事会第九次会议决议公告

本公司及董事会全体成员保证公告内容的真实、准确和完整，不存在虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏。

陕西省天然气股份有限公司第二届董事会第九次会议于2010年10月22日以通讯方式召开。召开本次会议的通知及会议议案于2010年10月15日以直接送达或电子邮件方式送达各位董事。应参加表决的董事12名，实际参加表决的董事11名...

深圳市怡亚通供应链股份有限公司第三届董事会第五次决议公告

本公司董事会及全体董事保证信息披露内容的真实、准确、完整，不存在虚假记载、误导性陈述或重大遗漏。

深圳市怡亚通供应链股份有限公司第三届董事会第五次决议于2010年10月14日以电子通讯方式表决。会议于2010年10月14日召开，由董事长王洪波主持，全体董事11人出席，会议审议通过了《关于召开2010年第六次临时股东大会的通知》议案...

陕西省天然气股份有限公司 二〇一〇年十月二十二日

深圳市怡亚通供应链股份有限公司 二〇一〇年十月二十二日